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            R O M A N I A  
       JUDETUL VRANCEA 
      MUNICIPIUL FOCSANI 
         CONSILIUL LOCAL 

 
 

P R O C E S    V E R B A L 
din 29 aprilie 2014 

 
 

 Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul 
Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta extraordinara a Consiliului Local al 
Municipiului Focsani. 

D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide 
sedinta extraordinara din 29.04.2014, sedinta convocata prin dispozitia d-lui 
Primar nr. 577/25.04.2014, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 20 
consilieri locali din numarul de 21 de consilieri locali atat cat alcatuiesc Consiliul 
local municipal, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215 / 
2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si 
completarile ulterioare. 

Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhană face precizarea ca 
absenteaza d-nul  consilier Dragoş Puiu Horhocea. 

 
 

 La sedinta participa: 
 d-nul  Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani; 
 d-nul Dan Liviu Pogorevici – Director Administratie publica locala; 
 d-na Cristina Dascalescu – sef serviciu, Directia administratie publica; 
 d-na Carmen Grosu – Directia economica; 
 d-na Cristina Costin – sef serviciu, investitii, fond locativ; 
 d-na Diana Decuseara – arhitect sef, directia tehnica; 
 d-nul Dan Cazaciuc – sef serviciu comunicare; 
 d-na Carmen Pascaru– consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local; 

 d-nul Ion Gheorghe -  Director Politia Locala Focsani. 
             
   La  sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si 
reprezentanti ai mass-mediei locale. 
 
In continuare dl. Preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula prezinta proiectul 
ordinii de zi: 
 
1. proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unor sume din Fondul de 
rezervă bugetară la dispoziţia Consiliului Local, prevăzut în bugetul local al 
municipiului Focşani pe anul 2014; 
 

Nu sunt discutii, se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 20 voturi 
“pentru”. 
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Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 
aprobarea repartizării unor sume din Fondul de rezervă bugetară la 
dispoziţia Consiliului Local, prevăzut în bugetul local al municipiului 
Focşani pe anul 2014. 

Dl. preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula „Aprobarea repartizării  
sumei de 735,00 mii lei din Fondul de rezervă bugetară la dispoziţia Consiliului 
Local, prevăzut în bugetul local al Municipiului Focşani pe anul 2014, după cum 
urmează: 
- 135,00 mii lei la capitolul bugetar „Ordine publică si siguranţa naţională” 

(61.02), subcapitolul bugetar „Poliţie locala”(61.02.03.04), articolul bugetar 
„Transferuri către instituţii publice” (51.01.01) în bugetul propriu al Primăriei 
Municipiului Focşani in vederea achiziţionării de catre Poliţia Locală Focşani a 
două autoturisme (105,00 mii lei) şi a două rampe auto pentru avertizare 
optică si acustică (30,00 mii lei). 

- 600,00 mii lei la capitolul bugetar „Învăţământ” (65.02), subcapitolul bugetar 
„Învăţământ secundar superior” (65.02.04.02), articolul bugetar „Construcţii” 
(71.01.01), în bugetul propriu al Primăriei Municipiului Focşani pentru 
obiectivul de investiţii „Reabilitare, modernizare şi dotări Campus Şcolar”.  

Dl. consilier Lilian Ilie „cererea de finanţare din fonduri externe am înţeles 
că iniţial a fost depusă în 2009, aş vrea să întreb pe d-na Costin sau pe dl. 
Primar care este valoarea proiectului depus la Agenţia de Dezvoltare Regională 
Sud-Est? Valoarea acestui proiect dacă ar putea să-mi spună cineva?” 

D-na Cristina Costin „în 2009 valoarea de C+M a fost în jur de 650 miliarde 
lei vechi.” 

Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „grupul consilierilor PNL a avut o discuţie 
în cursul zilei de ieri în urma cărora au rezultat mai multe puncte de vedere şi 
principalul punct de vedere ar fi că nu punem în discuţie oportunitatea acestei 
investiţii, cu siguranţă Focşani-ul are nevoie şi chiar aş spune mare nevoie de un 
campus şcolar, de zone de cazare decente pentru elevi şi pentru cei care 
tranzitează municipiul şi judeţul cu diverse ocazii, ştim foarte bine că avem multe 
olimpiade, faze naţionale, unde întâmpinăm multe dificultăţi cu cazarea elevilor şi 
a profesorilor şi ar fi foarte benefic o astfel de investiţie plus că şi clădirile de 
acolo au nevoie de o renovare. În schimb avem o temere vis-a-vis de procedura 
de achiziţie a acestui proiect care s-ar putea ne întindă destul de mult până în 
primăvara sau chiar vara anului viitor şi atunci perioada în care ar trebui 
executate lucrările este foarte, foarte scurtă. În măsura în care din câte 
cunoaştem noi la finalul lui decembrie 2015 toate lucrările care nu au putut fi 
executate, decontarea lor nu mai este asigurată din fondurile de la ADR Brăila, 
rămânând în sarcina Consiliului Local, a bugetului Primăriei municipiului Focşani. 
Credem că acest pericol este destul de mare şi atunci cu siguranţă ne-am dori să 
avem o certitudine că aceste lucrări ar putea fi executate. Considerăm că ar 
trebui să găsim o fereastră de oportunitate mai bună ca şi timp şi atunci poate că 
liniile de finanţare care se deschid începând cu anul viitor poate reuşim să 
identificăm o linie de finanţare care să ne permită şi o perioadă suficientă în care 
să facem şi proiectare şi achiziţie şi execuţie a lucrărilor într-un timp rezonabil, să 
nu fim strânşi de timp. Cred că acest proiect dacă Primăria îl consideră într-
adevăr realizabil într-o perioada atât de scurtă şi reuşeşte să anticipeze lipsa 
contestaţiilor pe procedură de achiziţie ar putea fi continuată şi prin lipsa acestor 
bani alocaţi, prin acceptul pe care firma cu care s-a negociat proiectarea de a fi 
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plătită la finalul proiectului, cred că ar fi oportună şi această variantă. În 
consecinţă pentru aceste doua considerente, grupul PNL astăzi se va abţine, 
deci nu suntem împotriva acestei investiţii numai că avem ceva dubii că poate fi 
realizată într-un termen atât de scurt.” 

Dl. consilier Aurel Bâcu „la şedinţa de comisii am solicitat colegilor câteva 
explicaţii pentru care acest proiect nu va trece, grupul majoritar se va abţine de la 
vot. M-am gândit că există o explicaţie, nu am primit-o acolo, iar la ceea ce a 
spus dl. consilier Trofin m-am gândit şi eu, este un risc, dar vis-a-vis de ceea ce a 
precizat dl. consilier Trofin aş vrea să văd şi poziţia Primăriei, a d-lui Primar, dacă 
avem garanţii că un proiect votat se va termina cu finanţare până în decembrie 
2015, procedurile de licitaţie, dacă permit şi executarea lucrărilor. Este un risc 
aici ceea ce într-adevăr ar greva puternic bugetul Primăriei.” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „înţeleg că aşteptaţi un răspuns, cu cât îl 
aşteptăm mai mult, cu atât scad şansele să mai terminăm până la sfârşitul anului 
2015.” 

Dl. consilier Aurel Bâcu „luăm ca referinţă data de astăzi, în eventualitatea 
că ar trece proiectul astăzi, aveţi garanţia că nu sunt probleme?” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „de unde pot eu să dau astfel de garanţii, nu 
am înţeles. În ce condiţii pot să dau eu astfel de garanţii? Spune-ti că nu se 
doreşte şi am terminat povestea, asta este treaba. Am încercat să fac o treabă, 
este pentru prima dată într-un Consiliu Local când încerc să aduc nişte fonduri 
europene şi nu se doreşte acest lucru, este interesantă treaba, eu nu am nimic 
împotrivă.” 

Dl. consilier Cătălin Vrabie „sigur, pentru dl. consilier Bâcu. Primăria, 
executivul nu poate să ne ofere garanţii că lucrarea se va executa până la 
sfârşitul termenului pe care l-ati precizat pentru că nu are cum să ofere aceste 
garanţii. Variabile sunt multe depinde de licitaţie, de contestaţii, de termene şi 
altele. Nu are cum executivul să ne ofere asemenea garanţii. În aceeaşi măsură 
am mai discutat noi despre proiectul acesta, am mai discutat şi cu dl. Primar, 
lucrările care sunt prevăzute la acest proiect nu sunt lucrări de rezistenţă, de 
structură, nu sunt lucrări  care să necesite prea mult termen îndelungat de 
execuţie şi cel puţin teoretic ele ar putea fi executate până la 31.12.2015, pe 
diferite soluţii tehnice pe care dl. Primar le cunoaşte. În schimb întotdeauna 
discuţia în legătură cu acest proiect a fost legată de maniera netransparentă în 
care a fost făcută discuţia cu acest domn proiectant sau cu firma de proiectare, 
că nu ştim cât costă, că sunt oferte de 16 miliarde, de 10 miliarde, de 7 miliarde, 
de 5 miliarde, acum vrem să alocăm 6 miliarde. Aşa cum a spus şi colegul meu, 
dl. viceprimar Trofin, nici PSD-ul şi nici PNL-ul şi cred că nici unul dintre noi, 
consilierii locali, nu punem la îndoială necesitatea acestei investiţii, clar municipiul 
Focşani are nevoie de un asemenea campus, numai că avem într-adevăr semne 
de întrebare legate de capacitatea firmei de a executa proiectul tehnic şi în 
principal avem motive subiective sau obiective să ne întrebăm dacă această 
parte de proiectare putea sau nu putea fi executată cu o firmă din Focşani?” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „nu aveţi voie să spuneţi aşa ceva, scot la 
licitaţie.” 

Dl. consilier Cătălin Vrabie „dumneavoastră şi aparatul executiv aţi fost 
întotdeauna pe încredinţare directă şi nu licitaţie. Pe acest considerent eu spun 
că aveţi posibilitatea ca şi Primar să decideţi dacă îl scoateţi la licitaţie sau dacă 
faceţi încredinţare directă. Iar dacă faceţi încredinţare directă aveţi deasemenea 
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posibilitatea să alegeţi orice firmă din ţara asta, inclusiv din Focşani, pe 
considerente pe care dumneavoastră le consideraţi utile şi este atributul 
dumneavoastra şi noi Consiliul Local nu vă putem impune lucrul acesta. Noi sau 
eu personal, vă pot spune doar că susţin ideea ca această proiectare şi 
implementare a proiectului să fie făcută de o firmă din Focşani, din următorul 
considerent şi altul: este extrem de facil şi de viabil economic ca o firmă din 
municipiul Focşani să supervizeze lucrarea şi să facă proiectarea la o lucrare în 
municipiul Focşani şi avem şi solicitare în sensul acesta de la firme din Focşani şi 
aş face lucrul acesta şi aş susţine şi voi susţine oricând o posibilitate de a ajuta 
firme din municipiul Focşani, sigur în limitele legale, nu spune nimeni să faceţi 
ceva ilegal. Niciodată nu am emis pretenţia ca eu sau colegii mei ca în cadrul 
unei licitaţii să favorizăm o firmă din Focşani, dar când dumneavoastră aveţi 
posibilitatea să încredinţaţi direct o lucrare şi legea vă permite lucrul acesta sigur 
că puteţi lua în calcul să o încedinţaţi unei firme din Focşani, alături de alte 
considerente legate de capacitatea firmei de a executa lucrarea, nu trebuie să fie 
acesta singurul criteriu. Dar avem firme din Focşani de proiectare cu 20 de 
angajaţi, am şi discutat referitor la chestia aceasta şi sunt cel puţin două care ar 
putea face lucrarea. Acesta a fost unul dintre argumente. Al doilea argument este 
că după discuţia pe care am avut-o cu proiectanţii, cu toţi colegii noştri, cel puţin 
pe mine firma aceea nu m-a convins că este capabilă să facă proiectarea aşa 
cum trebuie şi sunt convins că mai sunt unii dintre colegii mei care pot convirma 
lucrul acesta. Aţi fost cu toţii sau majoritatea la şedinţa respectivă şi aţi văzut şi 
dumneavoastră cu proprii ochi ce poate şi ce nu poate firma. Acestea sunt 
motivele pentru care astăzi în Consiliul Local nu avem o decizie favorabilă, dar 
asta nu înseamnă în aceeaşi măsura, aşa cum a spus şi colegul meu, că decizia 
este una finală. Am discutat, chiar ieri şi eu la ADR Brăila, întrebat care este 
termenul limită până la care putem depune documentaţia, ne gândim în 
continuare dacă nu ne asumăm nişte riscuri şi dacă într-adevăr ratăm această 
investiţie. Sigur ADR-ul ne-a spus, domnule nu există un termen limită, dar cu cât 
duceţi mai departe acest termen, decizia dumneavoastră, cu atât scade perioada 
de implementare, de executie pentru că termenul limită de finalizarea proiectului 
este 31.12.2015. Deci iată că sunt şi argumente pro şi contra, dar la momentul 
acesta din păcate argumentele împotrivă sunt mai multe sau mai decisive decât 
cele pentru. Acesta este motivul pentru care astăzi în Consiliul Local noi nu avem 
încă o decizie favorabilă şi nu avem încă o decizie, acesta este motivul pentru 
care şi colegii noştri de la PNL au anunţat că se vor abţine şi noi ne vom abţine, 
nu ştiu care este poziţia celorlalţi colegi pentru că nu am apucat să discut cu ei, 
dar ştiu de la comisii că există îndoieli şi există semne de întrebare şi vă rog să 
nu mai spuneţi că, Consililiul Local nu doreşte o investiţie pentru că nu este aşa. 
Dorim să facem orice investiţie se poate realiza cu fonduri europene,orice 
investiţie numai că dorim să ne asigurăm că aceste investiţii sunt şi finalizate, că 
nu grevează bugetul municipiului Focşani mai mult decât ar trebui în sensul de a 
avea cheltuieli neeligibile în cadrul proiectului mai mult decât ne permite linia de 
finanţare şi am mai avut discuţia aceasta şi la Şcoala nr.3 şi la Şcoala nr. 9 şi la 
Scoala nr. 8 pe aceleaşi considerente. Haideţi să vedem cum facem să accesăm 
cât mai multe fonduri europene, dar în acelaşi timp să ne asigurăm că, contribuţia 
Consiliului Local sau a municipalităţii este la cât mai aproape de limita prevăzută 
de linia de finanţare. Într-adevăr dacă această investiţie nu se finalizează la 
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31.12.2015, în funcţie de stadiul de realizare bugetul municipiului Focşani va fi 
grevat de o sarcină mai mică sau mai mare.”  

Dl. Primar Decebal Bacinschi „l-am ascultat pe dl. consilier Vrabie,          
într-adevăr a vorbit frumos. Prima dată când am văzut firma aceasta şi am stat 
de vorbă cu cel care a făcut acest proiect, atunci ni s-a comunicat de la ADR că 
această lucrare urmează să fie promovată. Să nu trăiască cineva cu impresia că 
am vreo treabă. Nu a existat transparenţă? V-am chemat pe toţi, v-am rugat să 
veniţi toţi să discutăm cu aceşti oameni. De faţă cu dumneavoastră, cu toţii aţi 
pus întrebări, am discutat această problemă, singurul lucru pentru care am apelat 
la această firmă a fost următorul: era singura în măsură până la 1 mai, când am 
promis că depun această documentaţie să-mi realizeze documentaţia. Scoaterea 
la licitaţie acum a acestei lucrări va dura o perioadă destul de lungă, va trebui 
încă o perioadă destul de lungă să facă măsurătorile cei care vor urma să 
execute, acesta a fost singurul motiv pentru care am dorit ca această firmă să 
realizeze proiectul era termenul foarte scurt. Astăzi am avut o discuţie cu colegii 
mei de la investiţii şi au spus că în condiţiile în care acest proiect va fi aprobat 
vom face toţi paşii de a fi scoasă la licitaţie. Nu ştiu dacă va câştiga o firmă din 
Focşani, dacă va câştiga o firmă de la Baia Mare sau de la Tecuci, dar această 
procedură va fi făcută corect. Să nu se supere d-ra Iulia Creţu, nu ştiu de unde 
luaţi dumneavoastră aceste informaţii pe care le daţi în ziar, veniţi haideţi să stăm 
de vorbă şi vă spunem ce înseamnă cei 10%, ce înseamnă fragmentarea unei 
documentaţiisi altele, pentru ca informaţiile pe care le daţi dumneavoastră 
cetăţenilor din municipiu Focşani să fie corecte şi nicidecum să fie voalate, pentru 
că şi domnii consilieri sunt convins că au citit lucrul acesta. Eu, din punctul meu 
de vedere mi-am dorit foarte mult să rezolv acest campus, din 2006 mă chinui cu 
el să-l realizez. Nu se realizează nu am nici un fel de probleme, dar eu unul din 
această clipă nu mă voi implica în acest proiect. Dacă va fi, dacă nu va fi cu el 
am terminat. M-am luptat prea mult cu opoziţia până în 2012, ca să mă lupt acum 
cu colegii mei din Consiliul Local.” 

Dl. consilier Cătălin Vrabie „aţi dat o tentă personală lucrul acesta, dar eu o 
să evit lucrul acesta. Toţi colegii noştri au ştiut de la început că este vorba de 
încredinţare directă. Noi am întrebat la început şi ni s-a spus, se poate face 
încredinţare directă. Astăzi este pentru prima dată auzim asta de la 
dumneavoastră.” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „nu pot să mă încadrez în acele valori pe 
care ni le dă legea voie, sunt obligat să scot la licitaţie.” 

Dl. consilier Cătălin Vrabie „oferta iniţială a fost de 16 miliarde, apoi au fost 
13, 10, au fost 11, 7,5 a fost 6, cred că le-am enumerat bine. Care dintre ele o fi 
cea reală? Nu ştim. Deasemenea repet şi mă întorc la faptul că noi întotdeauna 
am auzit în acest Consiliu Local că această documentaţie poate fi încredinţată în 
mod direct tocmai pentru scurtarea termenului. Niciodată până astăzi nu a fost 
vorba de licitaţie, absolut niciodată. Dacă era aşa cum spuneţi dumneavoastră 
nici nu trebuia să mai avem discuţia cu firma respectivă de la Bucureşti, că nu 
aveam ce discuta cu ei, în urma licitaţiei vedeam cine e câştigătorul şi cu asta 
basta nu trebuia să mai avem această negociere.” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „d-le consilier din momentul în care i-am 
chemat la negocieri, nu i-am chemat pentru altceva decât să le spunem care este 
suma pe care noi suntem de acord să o plătim şi în condiţiile limitelor în care 
trebuie să se înscrie dânşii pentru a putea să le facem  o încredinţare directă.”  
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Dl. consilier Cătălin Vrabie „în regulă şi la suma de 5 miliarde pe care ştiam 
cu toţii că suntem deacord să o alocăm, puteaţi să faceţi încredinţare directă?” 

Dl. Primar Decebal Bacinschi „cum?” 
Dl. consilier Cătălin Vrabie „la 5 miliarde puteaţi face încredinţare directă?” 
Dl. Primar Decebal Bacinschi „se putea face?” 
Dl. consilier Cătălin Vrabie „d-na Costin se putea face încredinţare directă 

la 5 miliarde? Da sau nu?” 
D-na Cristina Costin „nu pot să vă răspund prin da sau nu, motivat de 

următoarele aspecte: eu orice procedură aş face, că este achiziţie directă, că 
este licitaţie, că este cerere de ofertă, dacă eu nu am alocată sursa bugetară, nu 
pot să demarez absolut nici un document. Cei 5 miliarde despre care s-a discutat 
şi s-a vehiculat pentru achiziţia întregii documentaţii, este faptul că această 
documentaţie cuprinde mai multe capitole, studii geo-topo. Niicodată noi nu am 
făcut cerere de ofertă de preţ pentru studii geo-topo, pentru că suma este mică, 
auditul energetic la fel. În funcţie de sumele pe fiecare documentaţie încadrăm la 
cerere de ofertă de preţ sau la achiziţie directă. Dar asta vreau să explic, că 
indiferent cine va face documentaţia eu dacă nu am alocată această sursă 
bugetară nu pot să demarez absolut nici un contract. Este adevărat că 
proiectantul poate este de acord să-i plătesc mult mai târziu, dar eu ca să pot să 
fac contract trebuie să am sursă bugetară.” 

Dl. consilier Cătălin Vrabie „discuţia aceasta noi am mai avut-o şi la prima 
alocare de bani şi întotdeauna ni s-a spus în felul următor: având în vedere că 
este firma care a executat avem posibilitatea legală să facem achiziţie directă 
plus că şi eu ştiu ca există această posibilitate şi este perfect legal să se facă 
achiziţie pe mai multe coduri cpv, pe mai multe lucrari, cum ai explicat şi se poate 
face, nu este o ilegalitate. De aceea este o surpriză că aflăm astăzi de licitaţie.” 

D-na Cristina Costin „a pornit discuţia vi-a-vis de articolul din presă că am 
vrea noi să spargem un contract de achiziţie publică.” 

Dl. consilier Cătălin Vrabie „colegii noştri au destulă experinţă şi noi nu 
judecăm aici funcţie de ce apar în presă, noi judecăm în funcţie de ceea ce 
cunoaştem din punct de vedere legislativ şi opiniile pe care aparatul de 
specialitate ni le oferă si noi le cerem. Nu în funcţie de ce apare în presă. Ştim 
foarte bine şi ştiam de la început această achiziţie legal şi insist pe termenul 
acesta legal, se poate face în mod direct şi este şi normal să se facă aşa şi aşa 
trebuie făcută. Singura problemă pe care noi am ridicat-o este că având acest 
mecanism la îndemână Primarul poate să decidă, aparatul executiv poate să 
decidă, iarăşi în mod extrem de legal şi tranparent către cine încredinţează 
această lucrare. Este atributul Primarului şi nu a Consiliului Local, Consiliul Local 
va decide doar dacă alocă banii sau nu, atât şi nimic mai mult.” 

D-na Cristina Costin „aveţi perfectă dreptate, iar din banii alocaţi 500 
milioane noi deja am demarat avizele, acum suntem la faza la care trebuie să 
depunem documentaţia tehnică de avizarea lucrării pentru autorizaţie şi noi nu 
dispunem de această documentaţie tehnică de avizare pentru că neavând suma 
alocată nu putem face contract. Dar am obţinut certificatul şi toate avizele.” 

Dl. consilier Cătălin Vrabie „s-ar putea face şi mâine dacă aţi avea alocaţi 6 
miliarde lei achiziţie directă? Sau licitaţie, este decizia executivului.” 

D-na Cristina Costin „da sigur.” 
Dl. consilier Cătălin Vrabie „dar legal le poate face pe amândouă, indiferent 

că face cu firma care a executat proiectul sau cu altă firmă din Focşani.” 
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D-na Cristina Costin „da, dar asta am vrut să subliniez că fără o alocare 
bugetară nu pot face absolut nimic.” 

Dl. consilier Lilian Ilie „am ascultat punctele de vedere ale colegilor de la 
putere, să spun. Totuşi ar fi interesant pentru cetăţenii Focşaniului având în 
vedere că suma aceasta trebuie alocată din banii contribuabililor, care sunt 
sumele pe care această firmă de proiectare le-a obţinut, pe care noi le-am plătit 
în decursul timpului? Pentru proiectul tehnic, pentru studiu de fezabilitate, pentru 
studiu topo? Cred că ar fi important să afle şi cetăţenii Focşani-ului ce sume s-au 
alocat până acum, ce plăţi au fost făcute, că au fost făcute de la noi sau de la 
nivelul Guvernului? Poate cineva să-mi spună lucrul acesta?” 

D-na Cristina Costin „în 2007 au fost bani de la Ministerul Învăţământului, 
nu am acum datele exacte, iar în 2009 au fost 4 miliarde lei vechi am cheltuit, aţi 
avut o situaţie săptămâna trecută, nu mai ştiu pe de rost să vă spun. Banii sunt 
eligibili în bugetul proiectului, absolut toţi banii care sunt  cheltuiţi cu contractele 
în spate sunt bani elibigili, iar contribuţia este de numai 2%, inclusiv această 
sumă de 6 miliarde lei.” 

Dl. consilier Lilian Ilie „eu nu fac parte din comisia de buget şi de aceea  
mi-am permis să vă pun astfel de întrebare, oricum aş dori să ne puneţi la mapă 
acest lucru.” 

Dl. consilier Lionida Milea „am ascultat şi eu discuţiile referitoare la 
proiectul respectiv, totuşi noi îl discutăm de foarte mult timp şi am căzut de acord 
cu toţii că este necesar acest campus, dar ce mi se pare mie un lucru la care nu 
am primit răspuns în ceea ce priveşte termenul de execuţie, acesta este foarte 
important. De ce spun lucrul acesta, dacă noi nu terminăm proiectul la termenele 
prevăzute în contract cheltuielile care revin pentru finalizarea proiectului trebuiesc 
cheltuieli făcute de bugetul local. Mai puţin important mi se pare ce firmă de 
proiectare va lua acest proiect, că este din Focşani, că este din Baia Mare, că 
este din Timişoara singurul lucru care ar trebui respectat ar fi acela ca licitaţia să 
fie corectă şi în acelaşi timp sumele alocate pentru proiectare să fie cele mai mici 
posibile, adică aşa se merge, că este încredinţare directă, că este licitaţie, acesta 
este scopul unei negocieri a unui contract de licitaţie. Şi dacă nu ne poate da 
nimeni răspuns în ceea ce priveşte termenul de finalizare al proiectului nu mi se 
pare normal, atunci cum noi am ajuns în faza actuală cu proiectul, avem toate 
bazele legale şi nu ştim dacă-l terminăm? Cum să ne apucăm de el? Dacă nu-l 
terminăm este grav pentru noi, pentru bugetul local. De unde o să alocăm bani să 
finalizăm acest proiect?” 

Nu mai sunt discuţii şi dl. preşedinte de şedinţă Ionel Gabriel Necula 
supune la vot proiectul de hotărâre pe puncte şi anume: 
1. alocarea a 135,00 mii lei la capitolul bugetar „Ordine publică si siguranţa 

naţională” (61.02), subcapitolul bugetar „Poliţie locala”(61.02.03.04), articolul 
bugetar „Transferuri către instituţii publice” (51.01.01) în bugetul propriu al 
Primăriei Municipiului Focşani in vederea achiziţionării de catre Poliţia Locală 
Focşani a două autoturisme (105,00 mii lei) şi a două rampe auto pentru 
avertizare optică si acustică (30,00 mii lei) şi se aprobă cu 20 voturi „pentru”. 

2. alocarea a 600,00 mii lei la capitolul bugetar „Învăţământ” (65.02), subcapitolul 
bugetar „Învăţământ secundar superior” (65.02.04.02), articolul bugetar 
„Construcţii” (71.01.01), în bugetul propriu al Primăriei Municipiului Focşani 
pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare, modernizare şi dotări Campus 
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Şcolar” şi nu se aprobă cu 2 voturi „pentru” ale d-nilor consilieri Lucian 
Moraru, Gheorghiţă Berbece şi 18 voturi „abtinere” 

 
Se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, 

devenind hotararea nr. 129 
 
 
Dl. presedinte de sedinta Ionel Gabriel Necula constată că au fost epuizate 

punctele de pe ordinea de zi, consideră lucrările şedinţei încheiate şi mulţumeste 
tuturor pentru participare. 
             Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal. 
            

 

 

 

            PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                               S E C R E T A R U L 
                                                                                    MUNICIPIULUI FOCŞANI, 

     Ionel Gabriel Necula                      Eduard-Marian Corhană 
                                                                                                               
 
 

              INTOCMIT, 
                                                                                         Daniela Bobeică  
 
 
 
 


